
Fra: t-loekvo@online.no 
Sendt: 24. mai 2014 21:06 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: fiberbreibond 
 

Jeg ønsker at Radøy skal bygge ut så snart som mulig og att inbyggerne får  tilgang 
  
  
Hilsen Tor Løkvoll 


